
El ple de Tossa, contra els bous a Vidreres

La moci� sÕaprova amb el vot de qualitat de lÕalcalde i lÕoposici� en contra

Un instant del f inal dÕun dels correbous a Vidreres, a

la pla�a de braus provisional que muntaven al poble

E.A.

El ple de Tossa ha aprovat, aquest mes, una moci� per rebutjar el

futur dels correbous al municipi ve� de Vidreres, avalat per una

consulta popular organitzada pel consistori vidrerenc, el 18 de

desembre, i amb majoria del 24,14% de ve�ns que hi van par ticipat.

El text, promogut pel grup Endavant Tossa, va rebre tamb� el supor t

dels dos edils dÕERC. JxCat, tamb� a lÕexecutiu tossenc, es va

abstenir. I lÕoposici� dels quatre regidors de Tossa Unida i el no

adscrit Alfonso S�nchez va quedar contrarestada pel vot de

qualitat de lÕalcalde, dÕEndavant, Ramon Gascons.

Per Gascons, Òels drets dels animals no es poden supeditar al

resultat dÕuna consulta popularÓ que avala els correbous. Malgrat

aix�, els socis de JxCat es van abstenir. ÒNo ens volem posar amb

poblacions ve�nesÓ, va argumentar la por taveu, Imma Colom. I els mateixos arguments van ser emprats per

S�nchez i la regidora de TU Maria Ëngels Pujals, que va q�estionar que no sÕhagi comunicat la iniciativa a

lÕAjuntament de Vidreres.

Gascons va insistir que respecta els canals de par ticipaci�, per� va defensar que en aquest cas preval la

comunicaci� a la Generalitat i al S�ndic de Greuges, i han rebut lÕassessorament de lÕadvocada Magda Oranich.

El text, que inicialment havia de presentar tot el govern local en bloc, va acabar amb el grup de JxCat despenjat

de lÕaval a la iniciativa i en la votaci�.
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